

REFERAT FRA MØTE I TKS 29.06.2023

Sted: Teams

Tid: 19:30-21:00

Til stede: Laila Leegaard, Sigurd Erdal-Aase, Erik Krogsti, Wenche Helseth (referent)

Fraværende: Rune Haugmo

Pkt.	Sak:	Ansvar	Frist
1	Ansvarfordeling av oppgaver <i>Toppidrett/landslaget:</i> Sigurd tar den oppgaven. Sigurd Erdal-Aase ble valgt til komited medlem til Toppidrettskomiteen fra TKS Samarbeide tett med Frode Myrvang, er sportssjef i forbundet. Her er det en egen komite for alle grener. 8 personer er tatt ut på landslaget. I tillegg kommer representasjonslag. <i>Bredde/rekruttering:</i> Rune tar den oppgaven. Samarbeide med Monica på forbundskontoret. Utvikling av grenen og at utviklingen er i tråd med lover og regelverk. <i>Arrangementer og terminliste:</i> Wenche tar den oppgaven. Oversikt og kontakt med alle klubbene for å få løp inn på terminlista, og hjelpe klubbene med å arrangere løp. Senest 1. september bør terminlisten være klar for utsending. <i>Utvikling av grenen og regelverket:</i> Erik tar ansvaret for dette.		
2	Handlingsplan TKS Alle må se på nåværende handlingsplan og se om det er noe vi skal endre og/eller tilføye i den. Se også på referatet fra Tinget om det var saker som ble tatt opp der og som vi bør ta inn i planverket.		
3	Møteform/ kontakt Vi holder kontakten via fb-side, Laila oppdaterer medlemmene i den gruppa. Ellers brukes messenger for kjappe beskjeder og ting som haster.		
4	Hvor finner vi hva? Vi finner styringsplaner, referater (ikke oppdatert siden 2022), årshjul, strategiplan osv på forbundets hjemmeside.		
5	Referater Laila sjekker med kontoret om det er ok at vi sender TKS-referat direkte til klubbene. Kan være at vi når flere av klubbene ved å sende ut referat på epost enn at det kun finnes på forbundets hjemmeside.		
6	Informasjon fra forbundskontoret Laila videresender epost til oss i andre i gruppa.		

7	Samlinger 2023/24 14-18. juni '23 ble det arrangert fellessamling i Selbu for barmark, slede og nordisk (alle 3 landslag). Landslaget ønsker seg en samling på Toppidrettssenteret til høsten. Sigurd følger opp dette. Pluss en samling i desember/januar på Gåsbu ifm løp der. Hege ønsket seg januar.	SEA	
8	Budsjett Styret har ikke vedtatt budsjettet for sesongen 23/24. NM får 10.000kr, arrangementsstøtte ligger i budsjettet. Laila sjekker opp det og deler budsjettallene med oss.	LL	
	Kongepokal Ble delt ut i begrenset klasse langdistanse i fjor. Det er mellomdistanse som står for tur. Kongepokal krever et visst antall deltakere i NM-klassen. Så hvis vi er tidlig ute med å informere om hvilken klasse, så er sjansen større for at antall deltakere blir over 15. Vi gjør et vedtak om dette på møtet i august.		
	Nytt fra siste styremøte i forbundet • Skjerming av rein på Hardangervidda. Nye regler for friluftsliv er under utarbeidelse. Vedtak om at forbundet melder seg inn i Norsk Friluftsliv. • IFSS-søknad om VM i Norge i 2025. Kulturdepartementet har 10 millioner kroner de skal dele ut i støtte til internasjonale arrangementer i Norge. Røros er arrangørsted for alle grener. Femund Trekkhundklubb og forbundet jobber med en søknad til Kulturdepartementet.		
	Neste møte Tirsdag 1. august kl 19:30 Tirsdag kveld, kl 1930 er den mest aktuelle kvelden for møter. Hyppigheten av møter vil være fast 1 tirsdag i måneden og ellers etter behov.		